
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 23. dubna 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, prof. Kubička, dr. Bindzar, prof. Kubal, prof. Kočí, 

prof. Bartáček, doc. Jelínek, dr. Kouba, doc. Sýkora,  dr. Šmejkalová, Ing. Šritrová 

Omluveni:    doc. Pohořelý 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Akcelerace přijetí nového vysokoškolského zákona. 

 Rozpočet na letošní rok, navýšení pro VŠCHT by mohlo být o 30 mil. 

 Probíhá revize rektorátních pracovišť. 

 Sustainability summit na pracovišti 241, schůzka s ministrem Hladíkem. 

 

Kancléřka 

 Rekapitulace cen, u kterých budou potřeba nominace, aktuálně Cena Josefa Hlávky (Cena 

Josefa Hlávky je určena pro talentované studenty v bakalářském, magisterském nebo 

doktorském studiu – zpravidla vybíráme nejlepší z nastupujících doktorandů), pan děkan prosí 

o zaslání nominací.  

 

Pror. Jahoda  

 Podklady s daty pro výpočet pedagogické zátěže. Pror. Jahoda zašle ke kontrole tajemníkům 

ústavů. 

 Započala diskuze o společném základu. 

 

Pror. Novák  

 Připravuje se databáze výzkumných témat na VŠCHT. 

 Řeší se problémy s neuznanými náklady na projektech OP JAK. 

 

Pror. Matějka  

 Vienna Science Days proběhne 15. 5., zastoupena bude i naše fakulta. 

 Ceny francouzského velvyslanectví. Letos proběhne 30. ročník.  

 

Pror. Rumlová  

 Rezervace prostoru Uhelny půjde přes paní prorektorku. 

 Anglickou konferenci doktoranda bude moci nahradit účast na zahraniční konferenci. Za 

definovaných podmínek a při doporučení školitelem a schválení oborovou radou. 

 Mgr. Vyšohlíd byl požádán, aby připravil data o příjmech studentů DSP v souvislosti 

s implementací nového vysokoškolského zákona. 

 

Kvestorka  

 Připravují se podklady rozpočtu pro rok 2024.  

 Proběhnou školení hospodářů. Náročnější dodržování pravidel pro čerpání grantů. 

 

Senát (prof. Cibulka) 

 21. 5. by měl být schvalován rozpočet. 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 14. 5. 2024 

 

 



 

 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Termín konání vědecké rady 21. 5. nebo 27. 5. Hlasování o termínech rozešle Ing. Šritrová. 

 Data pro přípravu fakultního rozpočtu. Data pro pedagogické výkony připravil doc. Sýkora, 

data k vědecko-výzkumným aktivitám připraví doc. Hlinčík. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Ústavy by v SIS měly začít kontrolovat výkony již za tento semestr. 

 Společný základ – garanti základních předmětů budou osloveni, aby vypracovali podrobnější 

sylaby svých předmětů, a mají označit látku, kterou by bylo možné redukovat. Dále by měli být 

zapojeni garanti programů, zda jim navržená náplň předmětů vyhovuje. 

 Garanti bakalářských a magisterských programů mají dodat hodnocení programů do 31.5. 

 Posudky závěrečných prací – odměnu řešit přes smlouvu o dílo. Vzorový formulář má Ing. 

Šritrová a prosí o info, kdybyste takto chtěli vyplácet + číslo fondu. 

 Magisterské komise jsou již hotové, nyní je třeba řešit bakalářské. Bakalářské komise 

naplánovat již v prvním týdnu SZZ, od 17.6.  

 Přijímání studentů, kteří jsou ze zemí na sankčním seznamu. Bakalářská úroveň je v pořádku, 

magisterská úroveň – studenti se nesmí podílet na aplikovaném výzkumu. Viz pokyny VŠCHT: 

https://intranet.vscht.cz/mezinarodni-sankce  

 Již vyšla nová organizace ak. roku – https://intranet.vscht.cz/dokumenty/vynosy/archiv-

vynosu/76986 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Jsou výsledky TAČR. Z naší fakulty byly přijaty dva projekty (dr. Šír a doc. Hlinčík). Do 

budoucna zvážit, aby v panelu hodnotitelů byli zástupci z VŠCHT. 

 Podpora publikování v Open Access. Podpora článků Q1 a Q2. Časopisy MDPI dále 

z fakultního rozpočtu nebudou podporovány z rozpočtu Open Access.  

 

prof. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, dr. Šmejkalová 

 DoD budou probíhat opět ve dvou dnech. Možná změna umístění stánku fakulty. 

 Odměňování za výuku studentů v programu Erasmus. Od nového ak. roku by mělo dojít ke 

změně zpracování. 

 Spolupráce s některou z amerických univerzit, pokud je zájem, dát vědět panu proděkanovi do 

pondělí 29. 4. 

 Vytvoření překladatelská skupiny – je snaha vytvořit jednotný překlad termínů. 

 Pan proděkan bude v příštím týdnu zasílat dotazy pro výroční zprávu fakulty. 

 30. 5. – 1 .6. bude veletrh vědy v Letňanech, naše fakulta tam bude mít prezentaci (za celou 

VŠCHT). 

 19. 6. proběhne VědaFest. 

 24. 10. by pravděpodobně měl proběhnout 4Elements. 

 Vyšel sborník z vědecké konference studentů za rok 2023. Do dalšího roku kolegium souhlasí 

opět s tištěnou verzí. Do této tištěné verze by se zařadily i základní informace o fakultě, 

studijních programech, atd. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 Žádost o vypsání výběrového řízení na pozici odborného asistenta. 

 

 

 

https://intranet.vscht.cz/mezinarodni-sankce


Ústav 218 (doc. Jelínek) 

 Veletrh IFAT – jsou k dispozici volné vstupenky, kontakt doc. Jelínek. 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 Žádá o atestaci Ing. Alice Vagenknechtové, Ph.D. do třídy A4 – seznámil přítomné krátce 

s jejím profesním životopisem, kolegium děkana s atestací souhlasí. 

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 Prof. Kubal podal vysvětlení k mínusovému rozpočtu ústavu. 

 Dr. McGachy – odměny za výuku samoplátců stále nepřišly. 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Na žádost studentů programu N206 se bude rozšiřovat předmět „Surovinová bezpečnost“ o 

předmět „Surovinová bezpečnost II“. O této změně již byla informována Ing. Cibulková a bude 

projednána na příštím kolegiu RVH. 

 Přijímací řízení do navazujícího studijního programu, jak řešit, pokud přicházejí úplně bez 

chemického základu. Dle výnosu A/V/961/19/2023 jim lze předepsat předměty z bakalářského 

studijního programu.  

 

Senát (dr. Kouba) 

 23. 4. proběhlo zasedání senátu. Schválena Udržitelná mobilita. 

 Poděkování doc. Hlinčíkovi za účast a zodpovězení otázek VIGA. 

 Řada stávajících PhD studentů, co přechází pod nové akreditace, neví o změnách pravidel pro 

úspěšné ukončení studia. Proto žádáme vedoucí ústavů, aby všechny PhD studenty a jejich 

vedoucí práce o těchto změnách informovali. 

 

Ing. Šritrová  

 Bylo uzavřeno přijímací řízení do doktorských studijních programů. Ing. Šritrová prosí o 

zaslání podkladů, kdy proběhne přijímací řízení pro tyto studenty. 

 Probíhá hlasování per rollam členů vědecké rady FTOP o návrhu předložit Radě pro vnitřní 

hodnocení VŠCHT Praha žádost o akreditaci navazujícího magisterského akademicky 

zaměřeného studijního programu s názvem „Energie a paliva“ a žádost o akreditaci 

bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu „Udržitelná mobilita – Energie a 

materiály“. 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana 14. 5. 2024 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


